
ZÁPIS č. 2/2022 
ze zasedání zastupitelstva města dne 21. 11. 2022 

 
Přítomni: Ing. P. Pelešková, Ing. T. Nehasilová, I. Ptáčková, Mgr. J. Menšík, Mgr. M. Macurová, 

Ing. L. Kučera, T. Lisý, doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., L. Reichel, Ing. P. Bartoš, MBA, 
M. Kiselica, Bc. J. Sochor, G. Bittengel, J. Rous, Ing. J. Lain (dále bez titulů) 

 
Omluveni: 
Nepřítomni:  
 
Zapisovatel: Ivana Pencová 
 
Zahájení   
 
Zasedání zastupitelstva města zahájila starostka v 18,00 hodin. Přivítala přítomné a konstatovala, že 
je přítomno 15   členů zastupitelstva.  
 
Složení slibu člena zastupitelstva 
 
Starostka v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzvala přítomnou členku zastupitelstva  
T. Nehasilovou ke složení slibu. Před složením slibu starostka upozornila, že odmítnutí složit slib 
nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., o 
volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 
 
Složení slibu proběhlo tak, že starostka přečetla slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o obcích 
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 
svědomitě, v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ a vyzvala  
T. Nehasilovou ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu. 
 
Zastupitelka Tereza Nehasilová složila slib bez výhrady. 
 
Zpráva o stavu městského úřadu  

Starostka přednesla tuto zprávu o stavu městského úřadu:  
Starostka zmínila, že předání úřadu od dosavadního vedení radnice nedošlo, 20.10.2022 byl na úřadě 
za vedení města pouze tajemník, který nás informoval o stavu městského úřadu. Následující týden 
však čerpal dovolenou, a 1.11.2022 rezignoval na funkci tajemníka. 
Po intenzivní negativní kampani podali výpovědi oba zaměstnanci správy majetku. Tyto odchody se 
potkaly s plánovaným ukončení pracovního poměru ekonomky města. Starostka konstatovala, že 
personální práce se zaměstnanci úřadu. Dále zmínila, že agendu odcházejících zaměstnanců přebírají 
dočasně starostka s místostarostkou, ekonomické záležitosti řeší účetní spolu s finančním výborem, 
dále uvedla, že bude potřeba nově nastavit vnitřní kontrolní mechanismy, aby nedocházelo 
k přečerpání rozpočtu a byl snadno dostupný dohled nad jeho čerpáním. Dále zmínila, že předchozí 
vedení města nezahájilo přípravy rozpočtu na rok 2023, stejně tak ani rozpočtové opatření kvůli 
navýšení energií a přečerpání kapitoly bytového hospodářství. 
Starostka zmínila, že bude potřeba zabývat se také IT vybavením úřadu, které v tuto chvíli 
neodpovídá současným nárokům na moderní veřejnou správu. 
Starostka poděkovala stávajícím pracovníkům úřadu za oporu, kterou novému vedení města 
poskytují 
 
Následně proběhla diskuse k okolnostem předání úřadu a personálním otázkám, do které se zapojili 
P.Bartoš, P.Pelešková, V.Penížek, T. Nehasilová a J.Sochor.  
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Volba pracovních orgánů 
 
starostka navrhla následující složení pracovních orgánů: 
 
Návrhová komise: 

P. Pelešková.navrhla: J. Menšík 
V. Penížek navrhl: L. Reichel 
P. Pelešková.navrhla: J. Sochor 
 
Hlasování: 
Pro: 14 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:            0  
Zdržel se: 1 J. Menšík 

 
Návrh byl přijat. 
 
Ověřovatelé zápisu: 

P. Pelešková navrhla: I. Ptáčková 
L. Reichel..navrhl: M. Kiselica 
P. Pelešková navrhla: M. Macurová 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:            0  
Zdržel se: 0  

 
Návrh byl přijat. 
 
Volba pracovních orgánů byla schválena. 
 
Připomínky k zápisu č. 1/2022  
 
Starostka konstatovala, že nikdo nepodal ve lhůtě stanovené jednacím řádem žádné připomínky. 
  
Zápis ze ZM č. 1/2022 je schválen. 
 
Návrh programu jednání 

1. Čerpání rozpočtu k 30.9.2022     
2. Přijetí dotací   
3. Zápis z jednání finančního výboru  
4. Rozpočtové opatření č. 6/2022 
5. Dar pozemku městu 
6. Změna určení uvolněných a neuvolněných funkcí v radě města  
7. Různé 

Doplnění programu jednání:  
Starostka konstatovala, že nikdo v termínu daném jednacím řádem nenavrhnul doplnění programu 
jednání. 
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Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:            0  
Zdržel se: 0  

 
Program byl v předloženém znění přijat  
 
L. Reichel požádal, aby materiály na ZM byly zasílány kompletně v 1 emailu. P. Pelešková, 
poděkovala za připomínku a slíbila, že příště budou zaslány kompletně a uvedla, že důvodem 
rozdělení podkladů byl termín jednání FV.  
 
Bod č. 1: Čerpání rozpočtu k 30.9.2022 

 
Usnesení rady města č. 2/22-2022:  
 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města vzít na vědomí čerpání rozpočtu města k 30.9. 2022 s 
celkovými výdaji ve výši 38.904.318,42 Kč a celkovými příjmy ve výši 139.244.389,44 Kč včetně 
zapojení zůstatku roku 2021. 
 
Starostka předkládá ZM čerpání rozpočtu města k 30. 9. 2022. 
 
Diskuze: 
Předseda FV Kučera okomentoval čerpání rozpočtu. 
 
Usnesení č. 1/2-2022 z 2. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
21.11. 2022:  
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu města k 30.9. 2022 s celkovými výdaji ve 
výši 38.904.318,42 Kč a celkovými příjmy ve výši 139.244.389,44 Kč včetně zapojení zůstatku 
roku 2021. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:            0  
Zdržel se: 0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 
Bod č. 2: Přijetí dotací 
 
Město obdrželo dodatek č. 4 k veřejnoprávní smlouvě Středočeského kraje o dotaci na poskytování 
sociálních služeb ve výši 138.900 Kč, dotaci od Středočeského kraje na financování voleb do 
zastupitelstev ve výši 116.000 Kč a dotaci „Obědy do škol IV. “ v celkové výši 33.392,10 Kč. 
 
Usnesení rady města č. 3/22-2022: 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím dotace  
od Středočeského kraje na financování pečovatelské služby ve výši 138.900 Kč.  
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Usnesení rady města č. 8/23-2022: 
Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím dotace od Středočeského kraje na 
financování voleb konaných do zastupitelstev obcí ve výši 116.000 Kč a dotaci „Obědy do škol IV.“ 
pro ZŠ v celkové výši 33.392,10 Kč. 

Diskuze: 
 
Usnesení č. 2/2-2022 z 2. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
21.11. 2022: 
 
Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím dotace od Středočeského kraje na financování 
pečovatelské služby ve výši 138.900 Kč, s přijetím dotace na financování voleb konaných do 
zastupitelstev obcí ve výši 116.000 Kč a s přijetím dotace „Obědy do škol IV.“ pro ZŠ v celkové 
výši 33.392,10 Kč. 
 
Hlasování: 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:            0  
Zdržel se: 0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
Bod č. 3: Zápis z jednání finančního výboru 

 
Předseda finančního výboru předkládá zápis z jednání finančního výboru ze dne 16.11.2022. 
V. Penížek uvedl, že materiály by měly být zasílány včas. Požádal, jestli by nemohly být zápisy 
výborů předsunuty před ekonomické body na příštím ZM. P. Pelešková odpověděla, že předřazení je 
možné.  
 
Usnesení č. 3/2-2022 z 2. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
21.11. 2022: 
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu finančního výboru ze dne 16.11.2022. 
 
Diskuze: 
 
Hlasování: 
 
Pro:. 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:            0  
Zdržel se: 0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
Bod č. 4: Rozpočtové opatření č. 6/2022 

 
Rada města projednala rozpočtové opatření č. 6/2022, viz příloha. 
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Usnesení rady města č. 5/23-2022: 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města schválit rozpočtové opatření  
č. 6/2022 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 150.373.900 Kč a celkovými příjmy 
ve výši 150.373.900 Kč včetně zapojení zůstatku roku 2021. 
 
Diskuze: 
Předseda FV zdůvodnil navýšení položek v rozpočtovém opatření ve výdajích ( zejména položka 
3612 bytové hospodářství). Provádějí se opravy v městských bytech a tyto opravy nejsou plně 
zahrnuty v plánovaném rozpočtu. P. Pelešková potvrdila, že je to částečně způsobeno požárem 
v Kolonii, kvůli kterému se prováděly opravy, ale peníze v rozpočtu v příslušné položce chyběly.  
P. Pelešková upozornila na příjem od EKO-Komu za separovaný odpad. Libčice patří mezi obce, 
které dobře třídí odpad, a limit množství odpadu na občana stanovený na letošní rok překročíme 
zhruba koncem listopadu a teprve poté bude město platit zvýšenou platbu. 
L. Kučera vysvětlil navýšení položek městské zastupitelstvo a místní správa ve výdajích. 
 
Usnesení č. 4/2-2022 z 2. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
21.11. 2022: 
 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 6/2022 města Libčice nad Vltavou 
s celkovými výdaji ve výši 150.373.900 Kč a celkovými příjmy ve výši 150.373.900 Kč včetně 
zapojení zůstatku roku 2021. 
 
Hlasování: 
 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 

Proti:            0  
Zdržel se: 0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 
 
Bod č. 5: Dar pozemku městu 
 
Manželé Š. mají zájem věnovat městu část svého pozemku, který se nachází pod komunikací 
Saharská. K záměru je připraven geometrický plán (viz příloha). 
 
Usnesení rady města č. 3/20-2022: 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s přijetím daru pozemku parc.č. 
394/3 v k.ú. Chýnov o výměře 188 m2, od JŠ a KŠ, ----------  Libčice nad Vltavou. 

Usnesení č. 5/2-2022 z 2. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
21.11. 2022:  
 
Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím daru pozemku parc.č. 394/3 v k.ú. Chýnov o výměře 
188 m2, od JŠ a KŠ, ---------- , Libčice nad Vltavou.  

Hlasování: 
 
Pro: 15 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor, V. Penížek, L. Reichel, P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  
J. Rous, J. Lain 
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Proti:            0  
Zdržel se: 0  

 
Toto usnesení bylo přijato. 

 
Diskuze: 
P. Bartoš se dotázal, zda  uvedení jmen v usnesení není v rozporu GDPR. 
 
Bod č. 6: Změna určení uvolněných a neuvolněných funkcí v radě města 
 
Starostka města podala návrh, aby Ing. Tereza Nehasilová byla pro funkci 1. místostarosty 
dlouhodobě uvolněna. Těsně po volbách podali výpověď oba pracovníci správy majetku, výpovědní 
doba doběhne s koncem listopadu. K 1.11.2022 rezignoval na svou funkci také dosavadní tajemník. 
Z důvodu zajištění chodu úřadu a obsluhy města, je potřeba nově rozdělit agendy, kterým se nyní 
budou věnovat starostka spolu s 1.místostarostkou. Vedení města bude i po personální stabilizaci 
městského úřadu vyžadovat na pozici 1. místostarostky plné zapojení. Ke změně určení dojde 
k 1.12.2022. 
 
Usnesení rady města č. 1/24-2022: 
Usnesení: Rada města doporučuje zastupitelstvu města revokovat usnesení č. 1b – 1/2022 určení, 
které funkce budou členové zastupitelstva vykonávat jako dlouhodobě uvolnění (§ 71 zákona o 
obcích), a souhlasit s tím, že 1. místostarosta bude pro výkon funkce dlouhodobě uvolněn. 
 
Diskuze: 
Bylo diskutováno rozdělení kompetencí a činností odcházejícího tajemníka a pracovníků správy 
majetku. Byly zmíněny připravené inzeráty na uvolněné pozice, zda se bude obsazovat funkce 
tajemníka, případně kdy, dále byla zmíněna potřeba posílit tým pečovatelské služby. Diskuse se 
vedla i o požadavku na podpůrné činnosti pro kontrolní výbor ze strany úřadu, o navýšení výdajů za 
výbory, komise a zastupitele v příštím roce, i v jakém horizontu případně obsadit pozici tajemníka 
úřadu. 
Do diskuse se zapojili T.Nehasilová, P.Pelešková, V.Penížek, L.Reichel, L.Kučera 
 
Usnesení č. 6/2-2022 z 2. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného dne 
21.11. 2022: 
 
Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 1b – 1/2022.  
Zastupitelstvo města souhlasí s tím, že starosta a 1. místostarosta budou pro výkon funkce 
dlouhodobě uvolněni, 2. místostarosta bude neuvolněn. 1. místostarosta bude uvolněn k datu 
1.12.2022. 
 
Hlasování: 
 
Pro: 8 P. Pelešková, T. Nehasilová, I. Ptáčková, J. Menšík, M. Macurová, L. Kučera,  

T. Lisý, J. Sochor,  
Proti:            6 V. Penížek, , P. Bartoš, M. Kiselica, G. Bittengel,  

J. Rous, J. Lain 
Zdržel se: 1 L. Reichel 

 
Toto usnesení bylo přijato. 
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Bod č. 7: Různé 
 
J. Lain se dotázal na zahájení práce výboru rozvoje. P. Pelešková odpověděla, že první informativní 
schůzka výboru proběhne v průběhu prosince. M. Macurová informovala o možnosti konzultace 
občanů s pracovníky MěÚ Černošice – pomoc v krizových situacích plánované v Libčicích na 
12.12.2022 od 16 hod. G. Bittengel se dotázal na rozdělení odpovědností mezi vedení města, aby 
bylo zřejmé, kdo bude za co zodpovědný a na bližší specifikace kompetencí komise pro 
podnikatelské prostředí. J. Sochor vysvětlil, že je nutné zjišťovat potřeby místních podnikatelů a 
podporovat je, řešit zábory veřejných prostranství. 
J. Rous se dotázal na formu distanční účasti na jednání RM. P. Pelešková vysvětlila, že jde o případy, 
kdy ze zdravotních, pracovních či jiných důvodů nemůže být člen rady přítomen osobně a popsala, 
jaké bylo řešení distanční účasti na jednáních zastupitelstva v jiných obcích realizované v období 
proticovidových opatření. 
V. Penížek se dotázal na nárůst mzdových nákladů MÚ  pro rok 2023 a připomněl svůj předchozí 
požadavek na zaslání tabulky nákladů. Tabulka bude přiložena k podkladům na prosincové 
zastupitelstvo. V následné diskusi bylo zmíněno, že výsledný celkový nárůst pro příští rok bude přes 
1,0 mil Kč. a byly vysvětleny důvody. 
Dále byla diskutována (J. Lain, P. Pelešková, T. Nehasilová) výběrová komise i otázka jejího 
stabilního nebo variabilního složení ve vztahu k obsahu zadávané veřejné zakázky. Do prosincového 
jednání zastupitelstva bude informace podána. 
V. Penížek poděkoval, že nedošlo ke změně stávajícího městského dotačního programu. 
 
Starostka ukončila jednání v 19,55 hodin. 
 
V Libčicích n. Vlt. 21.11. 2022 
 
 
Zapsala: Ivana Pencová, 22.11.2022 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
 
Ilona Ptáčková      Milan Kiselica 
 
 
 
 
 
Mgr. M. Macurová          
 
 
 
 
 
Ing. Petra Pelešková      Ing. Tereza Nehasilová 
starostka       místostarostka 


